Title (en)
PRESSURIZED FORMING BOARD.

Title (de)
DRUCKFORMIERLEISTE.

Title (fr)
BANC D'EGOUTTAGE SOUS PRESSION.

Publication
EP 0475976 A1 19920325 (EN)

Application
EP 90908446 A 19900607

Priority
US 36292589 A 19890608

Abstract (en)
[origin: WO9015186A1] A paper making machine forming board is described wherein the rate of drainage of the stock through the forming fabric is
curtailed and controlled by applying a low positive air pressure above ambient atmospheric to the machine side of the forming fabric. Additionally, a
controlled level of agitation is induced in the stock on the forming board, providing better initial paper formation.

Abstract (fr)
La présente invention décrit un banc d'égouttage pour machine a fabriquer du papier, dans lequel on raccourcit et on regle le débit de drainage de
la pate a papier a travers la toile d'égouttage, en appliquant du c6té machine de la toile d'égouttage une pression d'air positive basse supérieure a la
pression atmosphérique ambiante. On produit en outre un niveau régulé d'agitation dans la pate a papier sur le banc d'égouttage, afin d'assurer une
meilleure formation initiale du papier.
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